IELTS



考試須知

考試相關注意事項:

- 考試當天必須攜帶有效期限內護照正本進入筆試考場,否則一律不准應考
- 考生報到時需接受指紋掃瞄及現場照相 (2011 年 8 月 1 日起實施)
- 考生可以攜帶鉛筆及橡皮擦(數量各一)進入考場應試,但其它文具用品不得攜帶。若考生自備的文具不符合規定,可使用考試中心提供的備用文具。(不符合規定的項目如:(1)具原子筆或其它功能的鉛筆(2)鉛筆上有吊飾(3)文具包裝或外殼有英文字彙)。其它私人物品請依規定放在考場外之置物區。
- 上午筆試前會先於8:00開始報到、8:40宣佈考生注意事項,請考生務必提前至考場準備。
- 筆試於 9:00 正式開始,遲到的考生將不予入場。筆試中間並無休息時間,想上洗手間之考生請避開講解、聽力播放、收發考卷之時段,並舉手等待,由監考人員陪同。
- 筆試/口試地點:依據所報名之場次而定。(參考考場地圖或上網查詢)

其它注意事項:

- 請考生務必遵照規定時間入場,逾時將不准入場考試,並不得要求退費或延考。
- 考場均有空調設備,請怕冷的考生自行準備外套應考。
- 個人物品需放於置物區直到筆試結束方可取回,請勿攜帶貴重物品。
- 報名完成後,考試中心恕不接受考生於考試日期五週內所提出的考期做更改或提出退費要求。如因重大事故或疾病,請考生出具公立醫院之醫師診斷證明書並於考試日期五天內提出。考試中心將視情況安排考生近考乙次至下一場有名額之場次。
- 如遇天災或不可抗力之因素,依行政院人事行政局與各縣市政府頒布停止上班、上課之規定,本中心有權 取消或延期考試。如需取消或延期,本中心會以e-mail、簡訊或電話通知。
- 成績單將於考後第13天寄發,本中心一律不接受電話、傳真或e-mail查詢成績。
- 考生如選擇自取成績單,請於考後第13天下午3:00以後, 請攜帶護照正本至IDP辦公室領取。成績單領取方法如需變更,請最晚於考後第12天中午12:00前告知,否則恕不接受更改。
- 任何對嗅覺有刺激性的物品,禁止帶入考場;也請注重個人衛生,以免影響其它考生。
- 如有任何問題,請與各地區考試中心聯絡。

IELTS 雅思官方考試中心

台北:10557台北市敦化南路一段25號7樓

Tel:+886 2 2570 1466 Fax:+886 2 2570 1477

台中: 40360 台中市台中港路一段 247 號 3 樓

Tel: +886 4 2326 1722 Fax:+886 4 2326 0377

高雄: 80743 高雄市博愛一路 189 號 10 樓

Tel:+886 7 311 2280 Fax:+886 7 311 2380





Instruction for IELTS Candidates

Points For Attention:

☑ Please note that you have to bring along with you:

- 1. Current and Valid Passport (Please note that **NO Passport, NO Test**) While registration, you have to have your finger-scan and photograph taken.
- 2. Stationery (You are allowed to bring your pencil and eraser, but one for each. Other Stationery is not permitted. If your stationery is not qualified, you may use the stationery provided by test centre. The following type of stationery will not be allowed to bring in: (1) Pencils with pen function (2) Pencils with hanging items (3) Pen or eraser package with English wording)

☑ Test Time Schedule: (Please see our map for more details)

Registration: 08:00AM Announcement: 08:40AM

* It is important that you arrive earlier to allow yourself enough time to complete administration procedures before the test.

✓ Test Administration : 09:00AM

- You will not be admitted to the test if the test has already commenced.
- No break is given between the three modules (Listening / Reading / Writing). If you wish to use the bathroom during the test, you must surrender the passport and be escorted by an invigilator.
- Speaking Time to be advised on the test day

Other important Notices:

- ★ Please keep the whole day free for the test.
- ★ The test venue is central air-conditioned. You may bring a jacket with you if you are sensible to the temperature.
- ★ You will not be able to access your personal belongings until you have finished the morning session.
- ★ It is necessary to pay test fees before the test date. Fees are neither refundable nor transferable. Should any personal health reasons prohibit you from attending the registered test date, you may request to change the registration to another test date. To do this, you must present a medical note issued by public medical institute 5 days prior to the original test date.
- ★ IDP IELTS Test Centre reserves the right to cancel or postpone the test date due to natural disaster, war or any other reason beyond our control.
- ★ Test Report Forms will be sent to the candidates 13th days after the test day. No results will be given over the phone or by fax or e-mail.
- ★ Candidates can bring along their valid passports to collect their results on 13th days after the test day. (Time of Collection: after pm 3:00). Please do inform us by phone if you want to change the way of collection before the result issue date.

IELTS 雅思官方考試中心

台北: 10557 台北市敦化南路一段 25 號 7 樓 Tel:+886 2 2570 1466 Fax:+886 2 2570 1477

台中: 40360 台中市台中港路一段 247 號 3 樓 Tel: +886 4 2326 1722 Fax:+886 4 2326 0377

高雄: 80743 高雄市博愛一路 189 號 10 樓

Tel:+886 7 311 2280 Fax:+886 7 311 2380